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Sagsnr.: 1750 

3. juli 2006 

 

Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i skrivelse af 8. juni 2006 (Ad 

FLF alm. del) udbedt sig min besvarelse af følgende spørgsmål 391:   

 

Spørgsmål 391: 

”Vil ministeren i forlængelse af ministerens besvarelse af FLF alm. del – samrådsspm. BM 

om besparelser på kødkontrollen den 7. juni 2006 oplyse, om fødevarekontrollen på noget 

tidspunkt har givet udtryk for, at den var enig i, at der kunne gennemføres besparelser på 

mindst 10 procent over nogle år på kødkontrollen?” 

 

Svar:  

Fødevarestyrelsen har over for mig oplyst, at styrelsen ikke på noget tidspunkt under drøftel-

serne med slagteribranchen har givet tilslutning til branchens vurdering af besparelsesmulig-

hederne på mindst 10 procent på kødkontrollen. 

 

Jeg kan i øvrigt henvise til mit svar på spørgsmål 386 fra udvalget. 

 

 

 

Lars Barfoed                                                                       

 

/Lars Jensen  
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